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DAGSORDEN

til Byrådets møde onsdag den 26. maj 1993, kl. 19.00, i 
byrådssalen.

Fraværende:

1. ORIENTERING OG EFTERRETNING.
a)
Love, cirkulærer, bekendtgørelser.

b)
3. udsendelse af ECO-nøgletal - Grafikmodulet.

c)
Kursustilbud
Den kommunale Højskole:

Konference om energiområdet 
Tid: 16.juni 10.00-15.30

Folkeskolen i forandring 
Tid: 22. august-25. august

Ligestilling -hvordan lever kommunen op til kravene? 
Tid: 12. september-14. september.

d)
Bygge- og Boligstyrelsen har ved skrivelse af 30.4.1993 
fremsendt vejledning om kommunalbestyrelsens godken
delse af overdragelse af støttetilsagn til en privat andels
boligforening.

e)
Frederiksborg amt har fremsendt statistisk baggrundsma
teriale i forbindelse med ny amtslig erhvervspolitik

Baggrundsmaterialet belyser befolkningssammensætnin
gen, arbejdsstyrken, erhvervs- og virksomhedsstrukturen 
i amtet og kommunerne.

I



Arbejdsmarkedets Tillægspension har fremsendt årsrap
port for 1992. ATP-ordningen gennemgik sidste år en 
omfattende modernisering, hvilket bl.a. medførte en 
ændring af ydelsesmønstret. Den hidtidige ægtefællepen
sion blev afløst af et engangsbeløb, der udbetales til den 
efterlevende. Der er som noget nyt indført en ydelse til 
børn under 18 år.

g)
SLANGERUP GÆSTGIVERGÅRD.
Arkitekten har udarbejdet overordnet skitseforslag til 
udnyttelse af stueetagen til restauration og lokaler for 
Hjemmeværnsforeningen, samt een sal til udnyttelse i 
kommunalt regi.

På møde den 17.5.1993 godkendte Økonomiudvalget det 
overordnede sitseforslag for indretningen og besluttede at 
udsende forslaget til byrådets orientering og efterretning.

Dispositionsforslaget vil blive eftersendt.
82.00G01 F6489 la

0

2. ØKONOMIRAPPORTERING
2.1. Økonomirapporten
Økonomirapport pr. 15. april fremlægges til orientering. 
Økonomirapporten bliver fremsendt senere.

2.2. Tillægsbevillingsansøgninger
2.2.1, Ansøgning om overførsel af ubrugte 

rådighedsbeløb fra 1992 til 1993.
Ubrugt rådighedsbeløb vedr. teknologiinvestering i bib
liotekssystem på kr. 181.000 indstilles overført til 1993.

Ubrugt rådighedsbeløb vedr. rådhusbyggeriet på kr. 
126.120 indstilles overført til 1993.

2.2.2. Tekniske tillægsbevillinger afledt af reduceret 
pris- og lønudvikling

Ultimo 1992 varslede KL en markant lavere pris- og 
lønudvikling fra 1992 til 1993. På ledergruppemøde 7/1 
1993 varslede ledergruppen, at der i løbet af foråret, når 
yderligere informationer fra KL var modtaget, ville ske 
en generel budgetregulering i form af en budgetned
skrivning. Meddelelse herom er modtaget fra KL med
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budgetvejledning G. 1-1/1994. Budgetreguleringen er - 
ved hjælp af et af KMD udviklet standardværktøj - fore
taget pr. den 4/5 1993. Resultatet opgjort på bevillings
niveau er følgende. (-) angiver mindrebevilling; (+) an
giver merbevilling.

Det skattefinansierede område:_______________kr.
Drift Teknisk Udvalg -51.655
Drift Kulturelt udvalg -749.237
Drift Socialudvalget -1.002.259
Drift Økonomiudvalget -355.700
Drift Økonomiudvalget, teknologipulje -4.924
Anlæg Teknisk Udvalg +50.299
Anlæg Kulturelt Udvalg +6.149
Anlæg Socialudvalget 0
Anlæg Økonomiudvalget +120.708

Det brugerfinansierede område:
Drift Teknisk udvalg -9.799
Anlæg Teknisk udvalg +38.265

Specifikationer vil fremgå af økonomirapporteringen pr. 
15/5 1993 fra bogholderiet til forvaltningerne.

Det bemærkes, at merbevillinger alene er beregnet for 
anlægs- og investeringsprogrammet. Forklaringen herpå 
er, at KL på dette område har konstateret en større pris- 
og lønudvikling fra 1991 til 1992 end forudsat ved det 
oprindelige budgets udarbejdelse.

Anvendelsen af Kommunedatas budgetsystem betyder, at 
konsekvensen af den faktiske pris- og lønudvikling i de 
sidste to år slår igennem på indeværende års budget og 
budgetoverslag.

Nedskrivningen, der som ovenanført er sket pr den 4/5 
1993 har af samme grund ikke kunnet, forelægges de stå
ende udvalg forinden fremlæggelsen for økonomiudval
get.
Tillægsbevillingerne på ialt netto -1.958.153
indstilles godkendt.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.
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3. TEKNOLOGIPULJE 1993 - 1996
Ledergruppen har den 6/5 1993 udarbejdet forslag til an
vendelse af teknologipuljen, der af byrådet er meddelt 
som en separat bevilling til Økonomiudvalget.
Bevillingen var ved budgetvedtagelsen fastsat til kr. 
500.000; men er opskrevet med kr. 96.122, hvilket beløb 
udgør overførsel af ubrugt budget fra 1992 til 1993 jvf. 
sidste måneds Økonomirapport, samt nedskrevet med kr. 
4.924 jvf. ovenstående pkt. 2.

Teknologipuljen pr. dags dato kr. 591.198,-

Ledergruppen foreslår at samtlige kommunale virksom
heder excl. legestuen og aktivitetshuset tilsluttes kommu
nens administrative netværk. Folkeskolerne tilsluttes med 
hver 2 arbejdsstationer med tilhørende printere. Børneha
verne tilsluttes med hver een arbejdsstation m/printer. 
Vejvæsenet og Tandklinikken, som har arbejdsstationer 
kobles på nettet. Totalinvesteringen hertil er beregnet til 
kr. 738.478 hvilket beløb foreslås finansieret som tillæg 
til den allerede eksisterende leasingkontrakt. Stipuleret 
årlig udgift kr. 220.000,- i 4 år. Leasingudgiften i 1993 
foreslås finansieret af teknologipuljen. Udgiften i 1994, 
1995 og 1996 vil ligeledes kunne afholdes inden for det 
til teknologipulje afsatte beløb i disse år. (kr. 200.000 
årligt i niveau 1992).

Med dette forslag etableres den sammenhængende elek
troniske infrastruktur til gavn for såvel virksomhederne 
som forvaltningerne. Ved en samlet anskaffelse vil un
dervisningen af de medarbejdere på virksomhederne, der 
skal betjene arbejdsstationerne kunne planlægges og gen
nemføres af kommunens egne undervisere i en takt der 
passer både virksomhederne og underviserne.

Af indeværende års teknologipulje resterer herefter 
kr. 371.000
hvilket beløb forslås disponeret først og fremmest til køb 
af 4 arbejdsstationer til Psykologkontoret samt til server
opgradering, softwareopgradering (DOS 6.0 og Excel 
4.0) samt anskaffelse af diskettespærre, antivirusprogram 
og til sikring af kommunens opkaldsmodem.
Udgifterne hertil stipuleres til 
kr. 316.000
hvorefter der resterer kr. 55.000
til anskaffelse af farveprinter (kr. 10.000) og til reserve, 
der i givet fald vil kunne søges overført til 1994.

For en god ordens skyld skal opmærksomgøres, at det 
med etableringen af Teknologipuljen var forudsat, at



forbrug af teknologipuljen ville medføre afledte udgifts
reduktioner, som i et vist omfang ville blive tilbageført 
til puljen således at denne ikke i eet enkelt år ville blive 
opbrugt. Det er ledergruppens indstilling, at dette princip 
fastholdes, men ledergruppen prioriterer etableringen af 
den sammenhængende elektroniske infrastruktur over 
forslag, der allerede i år ville være i overensstemmelse 
med dette princip.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.

85.11.10002

4. REVISIONSREGULATIV.
I fortsættelse af byrådsmøde den 24.2.1993, hvor det 
blev godkendt at revisionsopgaven fremover udføres som 
forvaltningsrevision, har Kommunernes Revisionsafde
ling nu fremsendt forslag til nyt Revisionsregulativ.

Det indstilles, at Regulativet godkendes.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.

00.01P24

5. VEDTÆGT FOR STYRELSE AF DE 
KOMMUNALE ANLIGGENDER I SLANGERUP 
KOMMUNE
Byrådet vedtog den 15. september 1992, at der pr 1. 
januar 1994 skal ske en ændring i den politiske struktur, 
som indebærer en reducering af antal stående udvalg fra 
3 til 2, således at kulturudvalgets og socialudvalgets 
opgaver bliver sammenlagt.

§ 6 er ændret således at "udvalget for undervisning og 
kultur" og "det sociale udvalg" er udgået og erstattet med 
"Udvalget for borgere og virksomheder".

§ 14 og 15 i den nugældende vedtægt er sammenskrevet.



Endvidere er der i udkastets § 22 sket sammenlægning af 
de 2 tidligere udvalgsformandshonorarer, således at for
manden for udvalget for borgere og virksomheder 
oppebærer et vederlag som udgør 42% af 
borgmestervederlaget (lovens max. er 35% pr. stående 
udvalg).
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Som konsekvens af ændringerne i vedtægten er §éme 
efter §14 ændret således, at de har et nummer lavere end 
i den nugældende vedtægt.

Økonomiudvalget anmodes om at foretage en indstilling 
til byrådet om ændringerne i

§ 6 kan anbefales
§ 14 (nugældende § 14 og 15) kan anbefales 
§ 22 (nugældende § 23) kan anbefales.

Endvidere bedes økonomiudvalget vurdere, om der skal 
ske ændringer i bestående formandsvederlag, eller om 
der skal ydes formandsvederlag til formanden for 
"bøme-og ungeudvalget".

Økonomiudvalget, den 20. april 1993:
§ 6 anbefales.
§ 14 anbefales med enkelte redaktionelle ændringer.
§ 22 Det indstilles at formanden for teknik og miljø 
oppebærer 20% af borgmesterens vederlag og at 
formanden for borgere og virksomhed oppebærer 30% af 
borgmesterens vederlag. Det indstilles endvidere at der 
ikke udbetales vederlag til formanden for børne- og unge 
udvalget.
Byrådet, den 28.4.1993:
SF foreslår udvalgshonoreringen ændret fra 30% til 35%, 
idet området er meget stort.

1 stemte for
9 stemte imod
2 undlod at stemme 

Forslaget er forkastet.
Vedtægtsændringerne blev vedtaget oversendt til 2. 
behandling med

11 stemmer for 
1 stemme imod.

00.01A01
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6. FYSISK OMSTRUKTURERING PÅ SUNDHEDS
OMRÅDET

Socialudvalget har på møde den 3.5.93 fået forelagt pro
jektoverslag for overflytning af sundheds-/administrative 
medarbejdere fra Rådhuset til Solgården i forbindelse 
med etablering af integreret døgnpleje.

Det af teknisk forvaltning udarbejdede forslag indebærer, 
at administrationen indrettes i Solgårdens nordfløj. De 
nødvendige bygningsarbejder anslås til kr. 414.000.- 
hvortil kommer udgifter til tilslutning til kommunens 
administrative EDB-net samt udvidelse af kommunens 
telefon. Efter Socialudvalgets møde er der modtaget til
bud fra Olivetti på EDB-tilslutningen, der for en fiberop
tisk løsning lyder på kr. 83.000.- + gravearbejde, der i 
dyreste fald vil beløbe sig til kr. 100.000.-. Udgiften til 
telefonudvidelsen anslås til kr. 67.000. Den samlede 
udgift til etablering af den integrerede døgnpleje med ba
se på Solgården vil således maksimalt udgøre kr. 
664.000.

Byrådet har den 24.2.1993 godkendt en tillægsbevilling 
på kr. 200.000 hertil, finansieret ved optagelse af lån ef
ter dispensation fra IM. Der er således en finansierings
manko på kr. 464.000.- (Svar på vor ansøgning til IM 
er endnu ikke modtaget).

Der er i ovennævnte beløb ikke indkalkuleret en udvi
delse af antallet af edb-arbejdspladser på Solgården. 
Administrativt er der fremsat ønske om en udvidelse på 2 
arbejdspladser. Udgiften hertil vil i givet fald andrage kr.
20.000 pr. stk.

Socialudvalget anbefaler den skitserede placering af ad
ministrationslokalerne i Solgårdens nordfløj. Socialud
valget foreslår, at merudgiften til bygningsindretningen 
samt udgiften til edb/telefon delvist finansieres af den be
sparelsen til udtrædelsesgodtgørelsen til Stenløse, Øl
stykke og Allerød kommuner i forbindelse med vor 
overtagelse af Solgården. Denne besparelse kan opgøres 
således:

Afsat i budgettet: 991.247
Godtgørelse til Stenløse og Ølstykke 549.794
Likviditetsmæssig besparelse i 19923 441.453
Godtgørelse til Allerød i form af fremtidig 
rabat på takstbetaling opgjort til nutidsværdi206.173 
Budgetmæssig besparelse 235.280
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Admininstrationen skal tillade sig at foreslå, at spørgsmå
let om mindreudgift til udtrædelsesgodtgørelse ikke til
lægges finansieringsbetydning i forhold til spørgsmålet 
om yderligere tillægsbevilling til Sundhedsområdets ud
flytning til Solgården.

Administrationen tillader sig derudover at stille spørgs
mål ved, om det foreliggende projekt opfylder vilkårene 
for lånefinansiering efter IMs udmelding.

Det oprindelige mindre overslag på kr. 200.000 til byg
ningsændringer er ansøgt som fremrykkede merinveste- 
ringer til vedligeholdelse af kommunale ejendomme.

Det nu foreliggende projekt indeholder elementer, der 
ikke umiddelbart kan karateriseres som Vedligeholdelse 
af kommunal Ejendom. Denne usikkerhed, samt det 
presserende behov for at få arbejdet igangsat leder til, at 
det indstilles, at den totale udgift på maksimalt kr.
664.000 tillægsbevilges og finansieres over kassebehold
ningen, samt at den tidligere forudsætning om lånefinan
siering af kr. 200.000 efter dispensation fra IM tilbagefø
res.

På mødet den 3.5.1993 blev Socialudvalget ligeledes ori
enteret om skitserne til det kommende Genoptæningscen- 
ter.

Socialudvalget anbefaler Økonomiudvalget, at der arbej
des videre med Genoptræningscenterets etablering.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales således at der gives en anlægsbevilling som fi
nansieres af kassebeholdningen._____________________

82.25:16.00G01 
00.01005/1993

7. JUSTERING AF SKOLEDISTRIKTER.
Kulturelt udvalg behandlede på sit møde den 2. marts 
d.å. sagen om ændring af skoledistriktsgrænsen mellem 
Byvang- og Lindegårdskolen, og anbefalede at ændre 
skoledistrikterne således, at Bakkebo, Mark og Vang



overflyttes fra Lindegårdskolen til Byvangskolen fra 
1.8.1994 for bh-klasse og tilflyttere.

Forinden endelig stillingtagen ønskede udvalget en udta
lelse fra Byvangskolens og Lindegårdskolens skolebesty
relse.

Skolebestyrelsen ved Byvangskolen meddeler, at man har 
taget den foreslåede ændring til orientering.

Skolebestyrelsen ved Lindegårdskolen meddeler, at den 
ikke har nogen indvendinger mod forslaget, men foreslår 
samtidig, at man medtager Kongensgade og Fredensgade 
i omlægningen.

Kultur- og Virksomhedsforvaltningen indstiller, at
Kongensgade medtages i omlægningen og kan endvidere 
oplyse, at skolelederen ved Byvangskolen telefonisk har 
oplyst, at skolebestyrelsen ved behandling af forslaget 
var positiv over for tanken om, at Kongensgade medtages 
i omlægningen.
Udvalget bedes fremkomme med endelig stillingtagen.

Kulturelt udvalg, den 4.5.1993:
Det indstilles, at skoledistrikterne ændres således, at 
Bakkebo-, Mark-, Vang- og Kongensgadeområderne 
overflyttes fra Lindegårdskolens til Byvangskolens di
strikt fra 1.8.1994 for bh-klasse og tilflyttere.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.

17.01.04G01

8. SLANGERUP-LYNGE RIDEKLUB SØGER OM 
TILSKUD TIL KØB AF EJENDOM.

Slangerup-Lynge Rideklub søger om tilskud i forbindelse 
med erhvervelse af de 5 tdr. land jord, hvorpå klubbens 
ridehus er beliggende.

Købsprisen er på kr. 500.000, som foreslås finansieret 
ved optagelse af banklån på kr. 300.000, egne midler kr.
100.000 og tilskud fra Slangerup kommune på kr.
100. 000 .

Kopi af ansøgning fra klubben og kopi af lånetilsagn til 
klubben fra Lokalbanken foreligger i sagen.



Kultur- og virksomhedsforvaltningen kan oplyse, at der 
på kontoen for øvrige kulturelle formål resterer kr. 
64.900 + overført fra tidligere budgetår kr. 22.680, ialt 
kr. 87.580.

Kulturelt udvalg, den 4.5.1993:
Det indstilles, at der i årene 1993, 1994 og 1995 ydes et 
årligt tilskud på kr. 30.000 til rideklubbens køb af jord 
på betingelse af, at arealer i de nævnte år anvendes til 
klubbens aktiviteter. Udgiften afholdes over kontoen 
for fritidsaktiviteter uden for folkeoplysningsloven.
Elly Bloch ønsker ikke at tage stilling til de 3 x kr.
30.000 på nuværende tidspunkt.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.____________________
18.14.05G01

9. ANDELSBOLIGER - BANEVÆNGET.
Der foreligger en ansøgning om godkendelse af at sidste 
etape af andelsboligerne på Banevænget udføres som 
"fortsættelsessag", d.v.s. uden afholdelse af licitation.

Byggestyrelsens cirkulære af 14. april 1989 om udbud af 
bygge- og anlægsarbejder anfører i § 4, stk. 4, at under
håndsbud kan indhentes "når andre særlige grunde taler 
for at vælge en bestemt virksomhed".

Med henvisning hertil omtales i Bygge- og Boligstyrel
sens bekendtgørelse af 3. dec. 1991 om offentlige støttet 
byggeri, § 16, stk. 2, at "underhåndsbud kan accepteres, 
når et byggearbejde fortsættes på en tilgrænsende byg
geplads, uden at den oprindelige byggeplads har været 
forladt af den pågældende entreprenør. Det er dog en 
forudsætning, at den udførende entreprenør har særlige 
forudsætninger for at videreføre arbejdet på den billigste 
måde under hensyn til opnåelse af den ønskede kvalitet".

Den første etape af andelsboligerne har været udbudt i 
begrænset licitation i henhold til reglerne i udbudscirku
læret, og byrådet har på sit møde den 24. juni 1992 be
myndiget Teknisk forvaltning til efterfølgende at god
kende licitationsresultatet.
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Licitationsresultatet har herefter været til orientering og 
efterretning på byrådets møde den 26. august 1992.

Det indstilles, at
det godkendes at andelsboligerne udføres som 
"fortsættelsessag" med henvisning til ovenstående lovreg
ler, på vilkår at priserne fra 1. etape videreføres med re
gulering på grundlag af byggeomkostningsindekset.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.

03.03.00G01 F 6487 mn

10. ANDELSBOLIGER - UVELSE.
Med skema A foreligger der en ansøgning om 
støttetilsagn til 10 private andelsboliger ved Højlundevej i 
Uvelse.

Byrådet har på sit møde den 24. februar 1993 godkendt 
en principskitse af bebyggelsesplan samt byggeriets ud
formning og meddelt ansøgeren dette.

De i skemaet anførte udgifter er i overensstemmelse med 
de af Bygge- og Boligstyrelsens fastsatte rammebeløb, og 
grundudgifterne udgør mindre end 20 % af den samlede 
anskaffelsessum.

Det indstilles,
at der på det foreliggende grundlag meddeles kvotetil
sagn om offentlig støtte i henhold til de af Bygge- og Bo
ligstyrelsen fastsatte regler, samt på baggrund af oplys
ningerne i skema A,

at på vilkår at arbejderne udbydes i offentlig licitation.

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.

Jens Thorup kan ikke tiltræde at arbejdet skal udbydes i 
offentlig licitation.________________________________

03.02.12G01 F6486 mn
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11.BYCIRKELSAMARBEJDE I FREDERIKSSUND- 
FINGEREN.

Byrådet blev på møde 27 jan. 1993 orienteret om at 
Slangerup kommune sammen med de øvrige kommuner i 
Frederikssundfingeren ville forsøge at komme med i et 
projekt under Miljøministeriet om bycirkel-samarbejde.

Efter at Miljøministeriet har vedtaget at gennemføre ek- 
sempelprojektet andre steder i landet, har kommunerne i 
Frederikssundfingeren på et møde i Stenløse d. 23 april 
1993 besluttet at anbefale overfor de respektive kommu
ner at der etableres et samarbejde mellem kommunerne i 
Frederikssundfingeren, for at styrke udviklingen i denne 
del af amtet.

Et af de helt klare mål i denne forbindelse og mest præ- 
cerende opgaver er udtalelse over "Forslag til regionplan 
1993 for Frederiksborg Amt", der er ude til høring, med 
hørings-frist 1. juli 1993.

Som det fremgår af referatet fra mødet d. 23 april, går 
kommunerne ind for at yde et bidrag på 2kr./indbygger 
til dækning af udgifter til konsulentbistand, tryknings
udgifter m.v.

De øvrige kommuner har meldt tilbage at de vil indgå i 
samarbejdet og yde et bidrag på 2kr. Ballerup kommune 
har dog meddelt at de kun yder et bidrag på lkr./indb.

Da sagen har været præcerende for at nå en fælles udta
lelse over regionplanforslaget inden 1 juli har Borgmeste
ren bekræftet at Slangerup kommune også ønsker at være 
med i samarbejdet og der er allerede aftalt møde på tek
nikerplan 12 maj.
Indstilling:
Det etablerede samarbejde indstilles tiltrådt og at Slange
rup kommune yder et bidrag på 2 kr./ indb.
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Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Fremsendes til byrådets afgørelse.

01.01.00A06 F6488



12. ALMEN NYTTIGE BOLIGER - SLANGERUP.
En ansøger fremsender skema A med ansøgning om 
støttetilsagn til 17 almennyttige boliger, kaldet afd. 
"KØBMANDSGÅRDEN" og beliggende Kirketor- 
vet/Møllestræde og Rådhusstræde.

Byrådet har på sit møde den 22.11.1989 godkendt at de 
13 boliger på Kirketorvet/Møllestræde blev opført som 
almennyttige boliger og har efterfølgende på mødet den 
27.11.1991 godkendt at de 4 boliger på Rådhusstræde 
kunne indgå i den samme pulje som almennyttige boli
ger.

Begge projekter er tidligere godkendt som private udlej
ningsboliger og der har været meddelt byggetilladelse, 
men på grund af krisen på ejendomsmarkedet blev sa
gerne stillet i bero.

På baggrund af at de tidligere ejere i en årrække har haft 
penge bundet i projektet i form af projekteringsudgifter, 
kloakbidrag m.m. ansøges om at indtil 40 % af an
lægssummen accepteres udført efter underhåndsbud fra 
de tidligere ejere.

Byrådet har på sit møde den 28.4.1993 som princip ved
taget at arbejder ved støttet byggeri altid udbydes i of
fentlig licitation.

De i "skema A" anførte beløb svarer til de af Bygge- og 
Boligstyrelsens godkendte rammebeløb, og grundkøbe
summen overstiger ikke 20 % af den samlede anlægs
sum.

Det indstilles,
at meddele tilsagn om offentlig støtte til opførelse af 
17 almennyttige boliger i henhold til Bygge- og Bo
ligstyrelsens bekendtgørelse af 3. dec. 1991 om offentligt 
støttet byggeri.
at ansøgningen om at indtil 40 % af byggearbejderne 
udføres efter underhåndsbud i henhold til Byggestyrelsens 
cirkulære af 14. april 1989 om udbud af bygge- og 
anlægsarbejder, § 4 pkt. 4, afvises under henvisning til 
Byrådets beslutning af 28. april 1993. 
at arbejdet udbydes i offentlig licitation i fagentre
prise.

Dag og år Formandens
initialer
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Økonomiudvalget, den 17.5.1993:
Anbefales.
Jens Thorup kan ikke tiltræde, at arbejderne udbydes i 
offentlig licitation.________________________________

03.02.12G01 F 6491 nin

13. VEDLIGEHOLDELSE AF PRIVAT FÆLLESVEJ.

Udvalget traf den 3.2.1993 endelig beslutning om op
sætning af ca. 35 m autoværn på Nybrovej.

Efter opsætning af autoværnet klager ejerne af ejendom
men Nybrovej 6 bl.a. over autoværnets længde, idet de 
ikke mener, at autoværnet er sat op i overensstemmelse 
med udvalgets beslutning.

Der er opsat 34 m autoværn svarende til udvalgets be
slutning. Grunden til klagernes misforståelse er en fejl
agtig oplysning i udvalgets brev af 8.2.1993, hvori ud
valgets beslutning meddeles. Der står, at "autoværnet vil 
slutte lige på den anden side af indkørslen til Nybrovej 
13", hvilket ikke er udvalgets beslutning, men kun et 
forsøg på at anskueliggøre konsekvensen af beslutningen 
om de ca. 35 m autoværn. Oplysningen skyldtes en for
kert opfattelse hos forvaltningen af, hvor indkørslen til 
nr. 13 er placeret.

Som en imødekommelse af klagen, over at autoværnet er 
for dominerende, kan det foreslås, at autoværnet sænkes 
30 - 40 cm. Dette kan gøres for 1.400 kr.

Teknisk Udvalg besluttede på møde 31.3.1993 at udval
gets oprindelige beslutning blev bekræftet, og at auto
værnet blev sænket så meget som muligt.

Karen Bay har ønsket sagen genoptaget.
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FOR LUKKEDE DØRE

15.ORIENTERING OG EFTERRETNING.

Referater
Ledergruppemøde den 15.4., 22.4., 29.4., 6.5.1993

16.FRATRÆDELESESORDNING FOR LÆRERE.
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Økonomiudvalget, den 17.5.1993:

81.36.01G02

17.PERSONSAG.
t

t

Økonomiudvalget, den 17.5.1993:

81.36.05G02

18. ANSØGNING OM ALKOHOLBEVILLING.



22.01.01G01

19. EVENTUELT.

MØDET SLUT KL.:
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